
 

Kaupunginhallitus 

Aloite ns. HYTE rahan käytöstä 

Olemme nähneet selvityksen, että ns. HYTE rahaa Raahen kertoimilla saadaan 333.221- 
tai toimintaa nostamalla jopa yli 500.000. 

Valtuustoaloite 28.8.2023: Aloite ns. HYTE ryhmälle. Aloitteen vastaus kertoo hyvin 
nykytilanteen, mutta mitään uutta siinä ei ole. Lisäksi jos yhdessä Pohteen kanssa 
työskennellään, kaupunki ei ole velvollinen osallistumaan kuin omin kustannuksin, jotka 
ovat kunkin hallintokunnan palkoissa. 

Hyte rahojen käyttö edellyttää uutta lisäarvoa ja energiaa. Tuki ei ole tarkoitettu nykyisen 
byrokratian kustannusten maksamiseen. 

Jos kunnat käyttävät nämä tuet yleiskatteellisesti, niin valtion viranomainen on pian 
kimpussa, tuo summa on ei ole tarkoitettu vanhan byrokratian pyörittämiseen. 

Esitämme, että kaupunginhallitukseen perustetaan kustannuspaikka Hyte ryhmälle, mihin 
sijoitetaan HYTE raha. Sen käytöstä ja uusista toimista päättää Hyte ryhmä näin aluksi. 
Tavoitteena: Rahasta suurin osa pitää jatkossa käyttää Hyte toiminnan tavoitteiden 
mukaisesti erilaisiin pienin hankkeisiin  ja uuteen toimintaan. 

Raahessa 12.11.2023 

Viljo Lehmusketo 

valtuutettu


